
 

Minnesanteckningar från Nedre Norrlands Beagleklubbs Styrelsemöte den 15/12-14 

Närvarande: Björn, Ingela, Sture, Thomas, Mats, Lotta och Hans  

 

Föregående möte 

Lotta återgav i korthet förra mötets innehåll med anledning av att vi var så få närvarande då. 

Utställningar 

Framtida utställningar kommer att avhållas på fler platser än tidigare på grund av att Gävleborgs Stövarklubb 

kommer variera mellan flera orter. För vår del innebär det att vi kommer delta i Hassela, Ånge och Ljusdal. 

Vart tredje år kommer utställning att hållas i Bräcke, då vi väljer att stå över.  Detta kan förhoppningsvis 

medföra att vi når fler hundägare och att fler hundar anmäls. För övrigt tycker Ingela att samarbetet med 

Stövarklubbarna fungerar bra.  

Årsmöte 

Nästa årsmöte skall avhållas på Hembygdsgården, Alnö. Datum beslutas senare. 

Facebook 

Frågan om klubben ska profilera sig på facebook tog upp och samtliga i styrelsen ansåg att det är en bra idé 

och  ett bra forum. Lotta kan tänka sig att lägga upp och vara ansvarig om inte Christina V gärna vill ta det. 

Lotta kollar med Christina. 

Ekonomi 

Klubben har solid ekonomi och glädjande har vi haft många jaktstarter till dags dato. 

SM 

Storjordens Vilja lyckades mindre bra under svåra förhållanden i Ödeshög. Placerade sig på 8: plats. 

Jaktproven 

Ca 20 starter så här långt. Blir det en snöfattig vinter kan vi nog räkna med en bra säsong. 

Viltspår 

Sture meddelar att Marie Söder har för avsikt att gå domarkurs i denna verksamhet. Får vi  fart på viltspåren 

är vi igång inom alla aktiviteter! 

Klubbmästarpriset 

Sture tar fram några förslag. Ingen klubbmästare kommer koras för 2014, eftersom ingen uppfyllt kriterierna 

som är start både i Nordingrå och Hassela, så vi har tid på oss. 

Alla önskar därefter varandra en GOD JUL och ett GOTT NYTT ÅR 

 

Hans Feldt   Lotta Magnusson 

Hans Feldt                                     Lotta Magnusson 


